

Diana Bomboko

PEOPLE · PROCESS · PERFORMANCE

MARKET SPECIALIST ADVISORY

Republic of Congo HR Advisory

Brussels-based institutional HR advisory grounded in authentic Congolese heritage. Diana Bomboko is the only consultant offering international-calibre HR practice with deep personal roots and a founding diplomatic heritage in the Republic of Congo.



SERVICES TAILORED FOR CONGO

Congo Advisory Services

Market Entry HR Strategy

For organisations entering the Congo market for the first time. Covers local employment regulations, workforce planning and HR infrastructure set-up.

Congolese Labour Law Orientation

Non-legal orientation on Congolese employment frameworks — helping HR teams and international managers navigate local obligations with confidence.

HR Training in French

Structured HR training programmes in French for Congo-based teams — covering performance management, recruitment, and people leadership.

Organisational Design

Structuring HR functions, reporting lines, and people management systems for organisations establishing or re-structuring Congo-based operations.

Capacity Building & Workforce Development

Long-term capacity building programmes for local HR professionals and line managers in Congolese institutions and international organisations.

Stakeholder Facilitation

Diana's institutional heritage and network facilitate stakeholder engagement at senior government and institutional levels in the Republic of Congo.

Advisory Scope Notice

Diana Bomboko's Congo Advisory services are HR management advisory services. They do not constitute legal advice, legal representation, tax advice, or regulatory compliance certification under Congolese law. Organisations should engage qualified Congolese legal counsel for matters governed by Congolese law.



Republic of Congo
1960

WHY THE BOMBOKO NAME MATTERS

A Name That Opens Doors

"The Bomboko name is not simply a family name — it is a mark of institutional trust that has stood at the founding of the Republic of Congo. Engaging a Bomboko in HR advisory for the Congo market signals seriousness, respect for institutional heritage, and access to networks at the highest levels."

Mr. Bomboko, Diana's father, was the first Minister of Foreign Affairs of the Republic of Congo — a position of foundational national significance. Diana Bomboko carries this institutional heritage into the human dimension of HR practice.

Diana Bomboko

HR & Institutional People Management Consultant
Brussels, Belgium · dianabomboko@outlook.com

BOOK A CONGO ADVISORY SESSION

Diana Bomboko

PERSONNES · PROCESSUS · PERFORMANCE

CONSEIL SPÉCIALISTE DE MAR

République du Congo Conseil

Conseil RH institutionnel basé à Bruxelles, dans un héritage congolais authentique.

Bomboko est la seule consultante offrant une pratique RH de calibre international avec des racines personnelles profondes et un héritage diplomatique fondateur en République du Congo.

SERVICES ADAPTÉS AU CONGO

Services de Conseil Congo

Stratégie RH d'Entrée sur le Marché

Pour les organisations entrant sur le marché congolais pour la première fois. Couvre les réglementations locales du travail, la planification des effectifs et la mise en place de l'infrastructure RH.

Orientation au Droit du Travail Congolais

Orientation non juridique sur les cadres d'emploi congolais — aidant les équipes RH et les managers internationaux à naviguer les obligations locales avec confiance.

Formation RH en Français

Programmes de formation RH structurés en français pour les équipes basées au Congo couvrant la gestion de la performance, le recrutement et le leadership humain.

Conception Organisationnelle

Structuration des fonctions RH, des lignes hiérarchiques et des systèmes de gestion des personnes pour les organisations établissant ou restructurant des opérations au Congo.

Renforcement des Capacités & Développement des Effectifs

Programmes de renforcement des capacités à long terme pour les professionnels RH locaux et les managers de ligne dans les institutions congolaises et les organisations internationales.

Facilitation des Parties Prenantes

L'héritage institutionnel et le réseau de Diana Bomboko facilitent l'engagement des parties prenantes aux niveaux gouvernementaux et institutionnels supérieurs en République du Congo.

Avis sur la Portée du Conseil

Les services de conseil Congo de Diana Bomboko sont des services de conseil en gestion RH. Ils ne constituent pas des conseils juridiques, une représentation légale, des conseils fiscaux ou une certification de conformité réglementaire en vertu du droit congolais. Les organisations doivent faire appel à un conseil juridique congolais qualifié pour les questions régies par le droit congolais.



République du
Congo
1960

POURQUOI LE NOM BOMBOKO COMPTE

Un Nom qui Ouvre des Portes

« Le nom Bomboko n'est pas simplement un nom de famille — c'est une marque de confiance institutionnelle qui a été présente à la fondation de la République du Congo. Engager un Bomboko dans le conseil RH pour le marché congolais signale le sérieux, le respect du patrimoine institutionnel et l'accès aux réseaux aux plus hauts niveaux. »

M. Bomboko, le père de Diana, était le premier Ministre des Affaires Étrangères de la République du Congo — un poste d'importance nationale fondatrice. Diana Bom porte cet héritage institutionnel dans la dimension humaine de la pratique RH.

Diana Bomboko

Consultante RH & Gestion du Personnel Institutionnel
Bruxelles, Belgique · dianabomboko@outlook.com

RÉSERVER UNE SESSION DE CONSEIL CONGO